
Den Haag, 28 augustus 2017 

 

 

Betreft: Bezoek Marc Dullaert (aanjager Thuiszitterspact) aan uw regio 

 

 

Geachte mevrouw Ottenheym en mevrouw Veldt, 

 

Ieder kind verdient een passende onderwijsplek. Helaas zijn er nog steeds teveel kinderen die voor 

kortere of langere tijd niet naar school gaan. Voor een deel van deze kinderen geldt bovendien dat 

ze niet alleen niet naar school gaan, maar dat ze ook passende zorg ontberen. Om ervoor te 

zorgen dat er in elke regio een sluitende thuiszittersaanpak wordt gerealiseerd werd vorig jaar het 

Thuiszitterspact gesloten door de ministeries van OCW, VWS, VenJ, de PO-raad, VO-raad en de 

VNG. Ik ben toen gevraagd als landelijk aanjager van dit Thuiszitterspact om samen met u hiermee 

aan de slag te gaan. Graag kom ik daarvoor nu ook bij u langs. 

 

Naar aanleiding van het Thuiszitterspact ben ik in gesprek gegaan met diverse partijen: de 

ondertekenaars van het pact, ouders, samenwerkingsverbanden, gemeenten, leerplichtambtenaren 

en experts. Het goede nieuws dat ik na deze gesprekken kan constateren: de 

thuiszittersproblematiek is oplosbaar! Dat gaat niet vanzelf en helaas ook niet van de ene op de 

andere dag, maar het kan wel. 

 
De vier grote steden (Amsterdam, Den  Haag, Rotterdam en Utrecht) en acht 

samenwerkingsverbanden hebben inmiddels concrete afspraken gemaakt om het aantal thuiszitters 

fors te laten dalen. Ze gaan onder meer regelen dat jongeren die thuiszitten sneller hulp krijgen 
vanuit de zorg, dat leerlingenvervoer geen probleem meer vormt als er een onderwijsplek is 

gevonden en dat er wordt ingezet op preventie.  

 

Na de G4 wil ik nu met veel enthousiasme met de G32 in gesprek om naar oplossingen voor de 

thuiszittersproblematiek te zoeken. In de komende maanden zal ik verschillende regio’s bezoeken 

om samen in gesprek te gaan over de successen en uitdagingen in uw regio . Binnenkort nemen we 

contact op om te bespreken wanneer we elkaar kunnen zien. Graag zou ik de directeuren en 

voorzitters van de samenwerkingsverbanden po en vo aan tafel hebben, en de wethouder(s) 

onderwijs en jeugd. Als er nog andere schakels in de thuiszittersaanpak zijn die u graag uitnodigt, 

dan is daar uiteraard ruimte voor.   

 

Ik kijk er naar uit met u in gesprek te gaan over dit belangrijke onderwerp en er samen voor te 

zorgen dat meer kinderen een passende onderwijsplek hebben. 

 

Hartelijke groet, 

 
 

Marc Dullaert 

 

 

 


